
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning - bilag Hvem 

17-17.05 Godkendelse af dagsorden Beslutning Alle 

Referat:  
Der tilføjes følgende punkter til dagsorden 
Nyt punkt: Aftaler i forhold til dagsorden og referat af bestyrelsesmøderne 
Nyt punkt: Rimelig frist for at indbyde bestyrelsesrepræsentanter til samtaler 
Nyt punkt: Tema for bestyrelsesarbejde i indeværende skoleår 
Nyt punkt: Fælles forældremøde d 13.9.23 

17.05-
17.10 

Opfølgning på beslutninger fra mødet 
d 03.05.23 

 Alle 

Referat:  
Punkter fra sidste møde er indarbejdet i dagsordenen eller er sat på som punkter til kommende 
dagsorden. 

17.10-
17.20 

Helhedsrenovering, modernisering, 
etablering af faglokaler og 
genhusning 

Aktuel situation Lisbet 

Referat:  
Status 10 august: byggesagsbehandling har forsinket projektet. 
Forventet opstart sommer 2024. Retur på skolen forventes april/maj 2025. Denne udsættelse kan 
påvirke genhusningsmulighed hos NØAS. Det besluttes at melde ud til alle når/hvis der er nyheder. 

17.20-18 
 

Præsentation af et skema fra en 
klasse med fag og indhold. Ønsket 
pkt fra mødet d 03.05.23 

 Alle  

Referat:  
Skemalægning for basisskema blev gennemgået. 
Hvis der er afvigelser for den enkelte elev, for eksempel, hvis vedkommende har brug for flere pauser, er 
dette aftalt med forældrene. 
Når der er matematik i en 8.klasse, kan en elev godt blive undervist på 4. klasses niveau, hvis det er det 
eleven har behov for. 
Individuelt socialfag tages typisk fra tiden til understøttende undervisning. Tid til fælles socialfag kan 
tages fra DK, idræt, kristendom/religion, historie alt efter indhold. 
Teknologiforståelse er ikke et officielt fag, så når det står på skemaet, så integreres det i for eksempel i 
dansk eller engelsk. 
Der er tilbydes undervisning i tysk som andet sprogfag. 
Hvis der er et ønske at kunne få skemaet udprintet til den enkelte familie, eller at eleverne selv lave et 
fysisk skema så kan klassens ansatte kontaktes. 

18-18.10 En kort orientering om skoleårets 
start 

En orientering Lisbet 

Referat: 
De fleste klasser er kommet godt fra start, også med de nye elever, der er startet. 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde 

SB møde 30.08.23 kl. 17 - 19 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 
Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich 
 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Ane 
 



Nogen nye elever har behov for en længere indkørselstid. Det giver udfordringer, da der kun er taxa 
klokken 14.00 og klokken 16.00 
 
Klasserne er ikke flyttet således at de forskellige trin så vidt muligt er samlet på samme etage. Dette 
besluttede vi at undlade at gøre fordi forventningen var, at skolen skulle genhuses fra november 2023. 
med udsættelse af helhedsrenoveringen betyder det at klasserne ikke er samlet i trin på samme etage 
hele dette skoleår. 
 
Der er 76 elever indskrevet i dette skoleår hvilket betyder at nogle møde- og kontorlokaler har måtte 
inddrages til elevområde. 
 
Der er 16 pædagoger ansat i KKFO’en. Det er besluttet at der skal være pædagoger i alle klasser. Der er 
10 klasser (0.kl - 9.kl). Fordelingen er således: 2 pædagoger i hver klasse fra 0. – 5.klasse og en pædagog i 
hver klasse fra 6. – 9.klasse. 

18.10-
18.20 

Skoleplanen. En gennemgang af årets 
skoleplan. Bilag vedlagt 

Præsentation   Lisbet 

Referat:  
Formålet med en skoleplan er politisk bestemt. 
Bruges til at planlægge, hvordan tiden bruges bedst til elevernes fordel. 
Eks sættes ekstra tid af til eksterne vejledere og fælles og individuel forberedelse. 
 
Den skrives i samarbejde og dialog med trio’en som består af tillidsrepræsentant, AMR og ledelsen. 
 
Uddybning: 
Faget job og uddannelse er et af de timeløse fag med egen undervisningsplan, som starter helt fra 
indskoling. Uddannelsesambassadør findes på både special og normalområde. 

18.20-
18.45 

Registrering af elevfravær 
Bilag vedlagt 

Præsentation og drøftelse af 
principper for registrering af 
elevfravær 

Alle  

Referat:  
Korrekt fraværsregistrering er politisk bestemt. 
Københavns kommunes vejledning er besluttet anvendt til at registrere efter. 
 
Det betyder at fremover vil kategorien S blive anvendt, ved sygdom men også hvis en elev ikke kan 
komme i skole på grund af for eksempel sin funktionsnedsættelse. 
 
Det betyder samtidig, at der er krav til, hvornår skolen skal kontakte forældrene. Ved 10% fravær skal der 
holdes møde med forældrene for i samarbejde at få fraværet nedbragt. Ved 15 % skal der laves en 
handleplan i samarbejde med socialforvaltning, forældre og skole. Der kan skulle laves en underretning 
men dette vil ske i samarbejde med forældre for at familien kan få hjælp til at eleven kommer i skole. 
 
Personale og forældre vil blive orienteret om den ændrede praksis. 

18.45-
18.50 

Bestyrelsesmøder kommende 
skoleår placering. Forslag: 
4.10.23, 29.11.23, 17.01.24, 
3.04.24, 15.05.24 

Beslutning  Alle  

Referat:  Datoerne er besluttet og oprettet i Aula. 

Nyt pkt Modus for samarbejde   

Referat:  
Fredage 2 uger før bestyrelsesmøde drøfter ledelsen ønsker til dagsorden. Input fra personale sendes til 
ledelsen på Aula. Mandag i ugen før bestyrelsesmødet kontaktes for- og næstforperson for ønsker til 
dagsorden. Onsdag i ugen før bestyrelsesmøde sendes dagsorden og bilag til bestyrelsen. 
Referat skrives på mødet på en pc og vises på skærmen i personalerummet uden mødet. Sendes ud 
hurtigst muligt og seneste en uge efter bestyrelsesmødet. 

Nyt pkt Rimelig frist for at indbyde 
bestyrelsesrepræsentanter til 
deltagelse i ansættelsessamtalerne 

  

Referat: Bestyrelsen ønsker at modtage stillingsopslaget når det offentliggøres. Dette sendes på mail. 



Hvis en fra bestyrelsen ønsker at deltage i samtaler, er det bedst hvis man deltage i alle samtalerne. 
Bestyrelsesmedlemmer deltager ikke i votering. 

Nyt pkt Tema for bestyrelsesarbejdet i 
indeværende skoleår 

  

Referat:  Skole hjemsamarbejde som et indsatsområde i dette skoleår. 
Bestyrelsen beslutter at de gerne vil have skole hjemsamarbejde som et fokusområde for året 

Nyt pkt Fælles forældremøde d 13.9.23   

Referat: Skolebestyelsesforperson (Tove) fortæller om bestyrelsesarbejde 
- Fortæller at vi gerne vil have nye medlemmer 
- Fortæller at fokus for året er skole hjem samarbejde 
- Oplysning om tilmelding til KKFOs betydning for normering i skolen og mulighed for reduceret 

pris 
- Foreslår at skolebestyrelsesforperson (Tove) kommer og hilser på i 0.klasse 
- Tak til personalet sedler til personalets dag uddeles (Christine) 

18.50-19 INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Referat: 
Den nationale trivselsundersøgelse for elever er færdig og rapporterne er modtaget. Det aftales at de 
skal på som et kommende punkt. 
 
TU23 for personalet er afsluttet og resultaterne af trivselsundersøgelsen anvendes i forbindelse med 
APV’en. 
 
Der er politisk fokus på at skolerne er beskidte efter besparelse på rengøringsområdet. Forhåbentlig 
kommer der til at ske en forbedring. 
 
Forvaltningerne forventer underskud på 100 millioner. Vi afventer hvilke tiltag dette og de igangværende 
budgetforhandlinger får for specialområdet.  
 
Referatet fra skoleudviklingssamtalen er modtaget og lagt på Aula. 
 
KKFO har en ledig barsel, så der skal stillingsopslag op med ansættelse i oktober. 
 
Light-tilsyn af KKFO i september. Tilbud til forperson eller anden repræsentant om at deltage. Datoer 
fremsendes. 

 

Punkter til kommende møder: 

Musisk- kreative fag, hvordan arbejder skolen med disse fag 

Anvendelse af og begrundelse for spil og film i undervisningen og i fritidsaktiviteterne 

Principper for skole-hjemsamarbejde, især med fokus på kommunikation  

Resultat fra den nationalelevtrivselsundersøgelse 

 

 

 


